
 

 

         K točki 18 

 

Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v decembru 2021 
 

ZADEVA: Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 

 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Ali je kaj novega glede signala v Kanižarici?  
 
ODGOVOR: 
Operater je vložil dokumente za pridobitev gradbenega dovoljenja. Po pridobitvi gradbenega 
dovoljenja, bi dela stekla dokaj hitro, predvidoma v začetku naslednjega leta. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU.  
 
 
Vesna Fabjan: 
1. Že mesece/leta ugotavljamo neupravičeno odsotnost romskega svetnika na sejah. Po 

zakonu o lokalnih volitvah in našem poslovniku bi to dilemo že zdavnaj morali rešiti. 
Zanima me, ali je že prišel odgovor iz sodišča? S katerim datumom je občina na sodišče 
vložila poizvedovanje o statusu svetnika? To se odvija prepočasi. Nič nimam proti 
nikomur, a menim, da je to, da tu ni predstavnika romske skupnosti velika škoda za 
skupnost. Tri leta že sedimo tu, pa se še nikoli nismo zares lotili te teme. Skratka 
predlagam, da se postopek nadomestnih volitev pospeši, da ne bomo potem šest 
mesecev pred volitvami ugotavljali, da volitve niso več potrebne, ker jih zakon več ne 
zahteva. Če koga zadeva zanima ali čuti, da bi se o tem morali začeti bolj pogovarjati, vas 
vabim 20.10.2021, to je naslednjo sredo, v kulturni dom na delovni sestanek. Govorili 
bomo o aktivnostih in programih  izobraževanja Romov, možnostih sodelovanja. Kolikor 
vem, je Romska zveza na Občino že posredovala vabilo, ki naj bi ga preposlali svetnikom, 
odboru za družbene dejavnosti in delovnemu telesu za romske zadeve. Če še niste, 
pričakujem, da bo vabilo poslano naprej. 

 
ODGOVOR: 
V skladu s 37.a členom Zakona o lokalni samoupravi in po določilu 22. člena Statuta Občine 
Črnomelj  članu občinskega sveta preneha mandat:  
-       če izgubi volilno pravico, 
-       če postane trajno nezmožen za opravljanje funkcije, 
-       če je s pravnomočno sodbo obsojen na nepogojno kazen zapora, daljšo od šest mesecev, 
-       če v treh mesecih po potrditvi mandata ne preneha opravljati dejavnosti, ki ni združljiva s 
funkcijo člana občinskega sveta, 
-       če nastopi funkcijo ali začne opravljati dejavnost, ki ni združljiva s funkcijo člana 
občinskega sveta, 



-       če nastopi funkcijo ali začne opravljati delo oziroma če v enem mesecu po potrditvi 
mandata ne preneha opravljati funkcije ali dela v občinski oziroma državni upravi, ki na 
podlagi zakona ni združljiva s funkcijo člana občinskega sveta. 
Razlogi za prenehanje mandata člana občinskega sveta se ugotovijo na podlagi 

pravnomočne sodne odločbe ali pisnega obvestila o odločitvi člana občinskega sveta. 

Članu občinskega sveta preneha mandat z dnem, ko občinski svet na podlagi poročila 
komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ugotovi, da so nastali zakonski razlogi 
za prenehanje mandata, razen v primeru odstopa. 
 
Sama neudeležba člana občinskega sveta na sejah občinskega sveta ali njegova neaktivnost 
torej po zakonu ni razlog, po katerem bi lahko mandat članu občinskega sveta prenehal.  
V danem primeru je bila Občina Črnomelj letos v poletnih mesecih preko medijev seznanjena, 
da naj bi bil član občinskega sveta Občine Črnomelj – predstavnik romske skupnosti v 
občinskem svetu pravnomočno obsojen na nepogojno kazen daljšo od šestih mesecev. 
Komisija za mandatna vprašanja volitve in imenovanja je na prvi naslednji seji, ki je bila v 
mesecu septembru, obravnavala zadevo in sklenila, da se navedena medijska objava preveri 
in se pridobi dokument, ki bo potrdil, ali ovrgel navedeno dejstvo. Sklicujoč se na zgoraj 
navedeno zakonsko podlago, je bilo 22.9.2021 s strani občinske uprave na Ministrstvo za 
pravosodje poslano zaprosilo za podatek, ali je bil navedeni član občinskega sveta obsojen 
na nepogojno kazen zapora, daljšo od šestih mesecev. V zvezi z navedeno vlogo je občina  s 
strani Ministrstva za pravosodje, Direktorat za kaznovalno pravo in človekove pravice, Sektor 
za izvrševanje kazenskih sankcij, Oddelek za kazenskopravno evidence, prejela dogovor, da 
ni navedene ustrezne pravne podlage za pridobitev navedenega osebnega podatka in so 
občino pozvali, da vlogo dopolnimo z izrecnim pisnim soglasjem navedenega član 
občinskega sveta. Člana občinskega sveta smo nato s stani občine pisno pozvali, da 
navedene medijske objave potrdi ali ovrže in nam poda omenjeno soglasje, vendar njegovega 
odgovora nismo pridobili. Glede na zgoraj navedeno smo se, sklicujoč se na 21.a in 37.a  člen 
Zakona o lokalni samoupravi, 10. 11.2022 ponovno obrnili na Ministrstvo za pravosodje in 
sicer, da ponovno proučijo, ali je za pridobitev navedenega podatka, o pravnomočni obsodilni 
sodbi na kazen zapora daljšo od šestih mesecev, resnično potrebno pridobiti soglasje člana 
občinskega svet, saj ja naloga pristojne komisije za mandatna vprašanja volitve in 
imenovanja, da po uradni dolžnosti preverja mandate članov občinskega sveta in naloga 
občinskega sveta, da odloči  prenehanju mandata, če nastanejo okoliščine, ki jih določa 
zakon. Dne 7. 12. 2021 je občina s strani Ministrstva za pravosodje prejela informacijo, o 
zaprošenem podatku oz. potrdilo, katerega bo Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja obravnavala na prvi naslednji seji.  
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU.  

 
2. Pogosto se dogaja, da svetniki z odgovori na svetniška vprašanja in pobude nismo 

zadovoljni. Občani se na nas obračajo z vprašanji, pričakujejo enako kot mi, da bodo 
dobili temeljit, poljudno razumljiv odgovor. Potem pa dobimo: »pogodba je v skladu s 
predpisi«, »poglejte na spletu«… Nihče ne dvomi v skladnost s predpisi, vsi lahko 
pogledamo na splet …., a očitno nam še vedno kaj ni jasno, zato sprašujemo. Menim, da 
smo občani vredni vsaj preprostega odgovora in ne ignorance, kot jo lahko razumemo iz 
tovrstnih odgovorov, ki navadnemu občanu nič ne koristijo.  

 
ODGOVOR: 
Ne vemo na kateri konkretni primer mislite, hvala za komentar, bomo vzeli na znanje. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU.  



3. Zadnje čase na sejah OS pogrešam novinarje TV Vaš kanal. Sprašujem kaj je razlog za 
odsotnost medijev na sejah? Ali občina ne pošilja vabil? Ali se vaš kanal in drugi mediji ne 
odzivajo nanje? Iz proračuna je kar nekaj sredstev namenjenih za TV Vaš kanal in prav je 
tako. Vemo, da je to žal edini TV kanal, ko lahko več slišimo in vidimo o dogodkih pri nas. 
Vemo, da so ta sredstva v razmerju s sosednjima občinama v razmerju 1:2:3, a na 
sporedu ni nič več prispevkov iz naše občine kot iz ostalih dveh. Iz strani občanov sem 
prejela pobudo naj vprašam, zakaj je na sporedu manj novic iz Bele krajine kot je bilo pred 
leti? 

 
ODGOVOR direktorice Televizije Novo mesto, d.o.o. je razviden iz priloge št. 1. 
  
Renata Butala: 
1. Menim, da bi se morali bolj prijavljati na raznorazne razpise. Za potrebe uspešnih prijav in 

izpeljav najrazličnejših projektov in aktivnosti je potreben projektni nastop in projektni 
način dela. Posamezniki največkrat niso dovolj seznanjeni z različnimi razpisi, na katerih 
lahko individualno, društveno, v okviru lastne dejavnosti kandidirajo za finančna sredstva, 
hkrati pa tudi niso dovolj usposobljeni za pisanje prijav za sodelovanje na razpisih. 
Lansko leto marca sem dala pobudo za organizacijo izobraževanja za pisanje in vodenje 
projektov za zainteresirane predstavnike KS in društev, kar vam je bilo všeč, pa še do 
danes to ni bilo izvedeno. 

 
ODGOVOR: 
Občina redno spremlja vse razpise in ima vzpostavljeno projektno pisarno, ki redno spremlja 
vse razpise. Novi razpisi iz finančne perspektive 2021-2027 bodo na voljo predvidoma v letu 
2023. Tudi RIC Bela krajina redno obvešča podjetja in društva o vseh primernih razpisih. 
Izobraževanje za KS in društva bo organizirano, ko bo na voljo predavatelj in dogovorjen 
termin z vsemi KS, predvidoma januarja ali februarja 2022. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
2. Danes me je presenetil odgovor iz kabineta župana na anonimno pismo bralca na Radiu 

Odeon glede sanacije poškodb po gradbenem posegu na Čardaku. To razumem, da je 
bila cesta v slabem stanju, takih cest je v občini še veliko, da mora občina zamenjati 
dotrajano kanalizacijo iz betonskih cevi (pri nas KS Stari trg imamo še azbestne cevi), ne 
razumem pa, da tu ne bo nobenega prispevka investitorja novega bloka, saj je prav 
gradnja le-tega pripomogla k še večjim poškodbam. Občina kot dober gospodar bi morala 
imeti v pogodbi zapisano, da mora investitor morebitne nepravilnosti, poškodbe poravnati 
oz. sanirati s svojimi sredstvi. 
 

ODGOVOR: 
Investitor novega večstanovanjskega objekta, mimogrede, takšen se v Črnomlju ni gradil že 
dobrih 30 let, je moral pred pridobitvijo gradbenega dovoljenja plačati komunalni prispevek, 
kot je bil odmerjen z odločbo občinske uprave v višini 81.091,60 EUR. Ta sredstva občina 
namenja za opremljanje z gospodarsko javno infrastrukturo, ki je v njeni pristojnosti 
(vodovodi, kanalizacije in čistilne naprave, ceste, javna razsvetljava, ravnanje z odpadki). 
Posebna pogodba o opremljanju za izgradnjo tega objekta ni predpisana, zato tudi ni 
mogoče poleg komunalnega prispevka investitorju predpisati še kakšne druge obveznosti. Je 
pa investitor izvedel dobrih 20 m pločnika, kar je primerljivo z preplastitvijo ulice v dolžini 
zemljišča parcele, ki je v lasti investitorja. Le ta se bo izvedla po tem, ko bodo obnovljeni vsi 
vodi pod asfaltom, tudi mešana kanalizacija iz betonskih cevi, ki zagotovo ni vodotesna in jo 
je nujno potrebno obnoviti. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 



Marko Mravinec: 
1. Občinska uprava naj pripravi poročilo o prodaji lesa v gozdovih, ki so last Občine 

Črnomelj za leto 2020 in 2021 (strošek sekača, višina sredstev, količina prodanega lesa, 
ipd.). 

 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je pri prodaji občinskega stvarnega premoženja dolžna ravnati v skladu z 
določbami Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti 
(ZSPDSLS-1). Po prejemu odločb Zavoda za gozdove RS o sečnji lesa in odkazilnih manualov  
naročimo cenitev odkazanih gozdnih sortimentov. Vrednost lesa na rastilu se določi na 
podlagi opravljene cenitve sodno zapriseženega cenilca gozdne stroke, ki v cenilnem 
poročilu hkrati opredeli stroške vrednosti lesa na rastilu in stroške sečnje in spravila lesa 
(izhodiščna cena za prodajo  = ocenjena vrednost lesa – ocenjeni stroški spravila in sečnje 
lesa). Pri prodaji lesa na rastilu po postopku javnega zbiranja ponudb, je pogoj za izbor kupca 
najvišja ponujena kupnina nad izhodiščno ceno za les, sami stroški sečnje/spravila lesa 
bremenijo kupca, ki je hkrati  izvajalec sečnje lesa (tako da točnega stroška izvajalca sečnje v 
spodaj navedenih primerih ne moremo navesti, navedli smo samo uradno ocenjene in 
predvidene stroške). Kupnina za prodajo lesa na podlagi neposredne pogodbe se določi po 
istem principu, postopek sklenitve neposredne pogodbe pa se izvede v primerih manjšega 
poseka lesa (največ sanitarne sečnje), stroški izvedbe sečnje in spravila lesa pa prav tako 
bremenijo kupca lesa.  
 
Prodaja lesa 2020 

 
Kupec in izvajalec 
sečnje lesa 

 
Parc. št.  

 
m3 (neto) 

 
Kupnina 
(brez  
22 % DDV) 

 
Postopek 

 
Lastništvo 
občine 

GG Bled d.o.o. 604 k.o.  
Sinji Vrh 

 
63,39 

 
802,66 EUR 

 
neposredna 
pogodba 

 
1/3 

 
GG Novo mesto d.d. 

19/2 k.o. 
Zastava in 
2006 k.o. 
Marindol 

 
 
3.073,70 

 
100.111,00 EUR 

 
javno 
zbiranje 
ponudb 

 
1/1 

 

 stroški sečnje in spravila lesa na nepremičninah parc. št. 19/2 k.o Zastava in parc. št. 
2006 k.o. Marindol so bili na podlagi ocenjene vrednosti opredeljeni skupaj v višini 
64.532,00 EUR 

 stroški sečnje in spravila lesa na nepremičnini parc. št. 604 k.o. Sinji Vrh so bili na 
podlagi ocenjene vrednosti določeni v višini 316,00 EUR (stroški so opredeljeni glede 
na solastniški delež občine) 

 
Prodaja lesa 2021 
Na objavljen javni razpis občine za prodajo lesa na rastilu v mesecu oktobru 2021, ki smo ga 
izvedli na podlagi izdanih odločb Zavoda za gozdove RS (prodaja bruto 1.116,76 m3 lesa na 
rastilu po izhodiščni ceni 30.000,00 EUR na treh različnih lokacijah), nismo kljub dejstvu, da 
smo o objavi razpisa obvestili izvajalce sečnje lesa, prejeli nobene ponudbe. Na osnovi 
razgovora s predstavnikom Zavoda za gozdove je razlog predvidoma povečan obsega dela in 
posledično prezasedenost izvajalcev sečnje lesa. Razpis bomo ponovno objavili leta 2022, 
prav tako pa v letu 2022 pričakujemo s strani Zavoda za gozdove izdajo novih odločb za 



izvedbo sečnje lesa, na podlagi katerih bomo pristopili k postopku razpolaganja z odkazanim 
lesom na rastilu v skladu z določbami ZSPDSLS-1. 
 
Odgovor pripravila: Katarina Plut, OU. 
 
 
Andrej Fabjan: 
1. Ravnateljico Srednje šole Črnomelj se zaprosi, da občinskemu svetu posreduje vse 

zapisnike sej sveta zavoda in vse odločbe, ki so bile izdane s strani inšpekcijskih služb 
ministrstva za šolstvo v zadnjem mandatnem obdobju. 

 
ODGOVOR: 
Dne 4.11.2021 je bila svetniška pobuda posredovana na Srednjo šolo Črnomelj. Do priprave 
gradiva za sejo OS nismo prejeli nobenega odgovora.  
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 

 
Jaka Birkelbach: 
1. Rudniški stolp v Kanižarici je obnovljen, kar je pohvalno, vendar opažamo, da se ni 

sanirala težava, ki se vleče že od 2010. Ni urejeno odvodnjavanje iz strehe, žlebov ni, voda 
že ob najmanjšem deževju priteče v rudniški rov in ta je neprehoden.  Zakaj ni bilo 
istočasno ob obnovi stolpa urejeno tudi odvodnjavanje?  

 
ODGOVOR: 
Obnova stolpa predstavlja poseg v nepremično dediščino, zato so dela potekala v skladu s 
pridobljenim kulturnovarstvenim soglasjem Zavoda za varstvo kulturne dediščine Slovenije 
(ZVKDS). Občina Črnomelj je na ZVKDS zaprosila za novo soglasje vezano na podaljšanje 
strehe in ureditve odvodnjavanja.  
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 

 
2. Podaja pobudo občanov, da se na semaforje v Črnomlju namesti odštevalnike časa. 
 
ODGOVOR: 
Odštevalniki časa na semaforju niso najbolj nujna stvar za varnost v cestnem prometu, zato 
si bomo predlog zapisali na seznam pobud za izvedbo v prihodnje, ki se bodo izvajale, ko 
bodo zanje zagotovljena finančna sredstva v proračunu Občine Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
3. Poiskati primernejši prostor za seje OS, namreč dvorana kulturnega doma je mrzla, stoli 

so neudobni, ipd.. 
 
ODGOVOR: 
Seje OS bodo z naslednjim letom potekale na drugi lokaciji, dogovarjamo se za prostore v 
Obrtnem domu Črnomelj ali večnamenskem prostoru v Knjižnici Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
 
 



Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. V obrazložitvi rebalansa proračuna občine Črnomelj za leto 2021 je zapisano, da so 

sredstva za vzdrževanje poti ob južni meji predlagana v nižjem znesku glede na predviden 
obseg del ki se bodo izvedla do konca leta. Občinska uprava naj pripravi seznam, iz 
katerega bo razvidna višina teh sredstev, ki so bila in še bodo vložena na obmejnem 
območju in v katere kraje.  

 
ODGOVOR: 
Po sklepu Vlade RS je občina Črnomelj v letu 2020 lahko pridobila do 272.510,29 EUR 
sredstev za investicije, ki izboljšujejo dostopnost do meje in povečujejo varnost prebivalcev 
ob njej.  Za leto 2021 je bilo prvotni sklep vlade z 30. 6. 2021 za našo občini v višini 
205.752,60 EUR, z dodatnim sklepom z novembra pa smo imeli na voljo skupaj do 
293.062,70 EUR.  
V spodnji preglednici so navedene investicije in zneski, za katere smo zaprosili za povrnitev 

stroškov iz proračuna RS za namen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

INVESTICIJE NA DRŽAVNI MEJI V L. 2020
zap. št. Investicija vrednost del 

(EUR z DDV)

znesek zahtevkov 

(EUR)

1

Asfaltiranje makadamske JP 555220 Balkovci 

(Grduni), 560 m 26.162,05 26.162,05

3

Širitev in asfaltiranje JP 555791 Učakovci - 

Kovačji Grad - Vukovci 1.200 m, šir. 3,5 m 125.593,90 125.593,90
21.444,02

8.684,88
5 JR Sodevci 8.548,87 8.548,87

6 JR Preloka - 2. del 39.752,50 39.749,01
7 JR Dečina (2 solarni svetilki) 5.492,44 5.492,44

skupaj 272.513,78 272.510,29

INVESTICIJE NA DRŽAVNI MEJI V L. 2021

zap. št. Investicija vrednost del 

(EUR z DDV)

znesek zahtevkov 

(EUR)

1

Sanacija JP Doljna Preloka - Jakovini (658 m od 

RT-1919 proti vasi + 230 m obnova betona 

Jakovini + podaljšanje asfaltov 55 + 130 + 50 m, 

skupaj 1.123 m + sanacije 500 m2) 139.357,33 129.231,48

3 JR Bojanci - 2. faza 38.233,98 38.233,98

4 JR Bojanci - 3. faza 59.998,67 59.036,59

2.288,72

1.471,32

5.574,67

6 JR Žuniči (Vukobrati) - solarne svetilke 5.856,00 5.856,00

skupaj 304.150,63 293.062,70

2 JR Griblje - Brinsko selo 51.369,94
51.369,94

5 Gramoziranje 9.334,71

36.835,12

4 Gramoziranje poti ob meji 30.128,90

2 Asfaltiranje makadamske JP 555793 Vukovci 

(Otok) III. Odsek (od pumpe do 1. hriba = 400 

36.835,12

 

 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
 
 
 



Nataša Hudelja: 
1. Od lanskega julija je za upokojence oz. starejše nad 65 let na ravni celotne države uveden 

brezplačni medkrajevni javni potniški prevoz na ravni celotne države. Nekatere mestne 
občine takšen potniški prevoz že izvajajo, zato predlaga, da se tudi v Črnomlju uvede 
brezplačen mestni javni potniški promet. 

 
ODGOVOR: 
Občina skupaj z DSO Črnomelj ter prostovoljci vozniki, izvaja projekt »Senior«, katerega 

namen je ponuditi brezplačne prevoze starostnikom. Brezplačne prevoze uporabljajo starejši 

tako iz samega mesta Črnomelj, kot tudi okoliških vasi.  

Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
2. Za sofinanciranje vlaganj v infrastrukturo za krepitev odpornosti izvajalcev 

institucionalnega varstva je predvidenih 93 mio evrov, ki jih bo v celoti prispeval Evropski 
sklad za regionalni razvoj. Kako je s prijavo projektov na razpis za obnovo, dograditev 
domov starejših občanov pri nas? 

 
ODGOVOR: 
DSO Črnomelj se je za obravnavano investicijo prijavil na Javni razpis za sofinanciranje 

vlaganj v infrastrukturo za krepitev odpornosti izvajalcev institucionalnega varstva, 

upoštevajoč deinstitucionalizacijo, ki ga financira Evropska unija, in sicer iz Evropskega 

sklada za regionalni razvoj (ESRR). Namen investicije je celotna preureditev A-trakta DSO 

Črnomelj (torej cca. 40 % še neobnovljenih bivalnih prostorov doma), kar pomeni izboljšanje 

bivalnega standarda stanovalcev, zagotovitev varnejšega bivalnega okolja za stanovalce in 

svojce, varnejšega delovnega okolja za zaposlene, ločenost čistih in nečistih poti za 

preprečevanje širjenja morebitnih okužb v domu, omogočitev izvajanja socialnih storitev na 

način kot v skupnosti ter omogočitev vzpostavitve sive in rdeče cone v skladu z Navodilom 

za delo v primeru okužb v domu. 

Javni razpis se izvaja v okviru Operativnega programa evropske kohezijske politike v obdobju 

2014–2020, prednostne osi 15 »REACT EU - ESRR«, prednostno področje »Spodbujanje 

odprave posledic krize v okviru pandemije COVID – 19 in priprava zelenega, digitalnega in 

odpornega okrevanja gospodarstva. Glede na to, da so skladno z določili javnega razpisa vsi 

stroški obravnavane investicije hkrati tudi upravičeni stroški investicije, je DSO Črnomelj s 

prijavo na javni razpis zaprosil za 1.363.229,40 EUR. S strani ministrstva so dne 11.11.2021 

pridobili sklep, da je bila vloga popolna in da so namenska sredstva v celoti odobrena. 

Odgovor je podal Simon Bahor, Dom starejših občanov Črnomelj. 

 
Bernarda Kump: 
1. Na srečanju turističnih ponudnikov destinacije Bela krajina, ki bo 19. 10. 2021 v 

Kulturnem centru Semič je na dnevnem redu tudi točka – predstavitev novega 
izobraževalnega programa Srednje šole Črnomelj, za kateri program gre? 

 
ODGOVOR: 
SŠ je oddala vlogo za dva programa in sicer izobraževalni program »gastronomija in turizem« 

s pridobljeno izobrazbo: gastronomsko-turistični tehnik in izobraževalni program »ekonomski 

tehnik« s pridobljeno izobrazbo: ekonomski tehnik. 

Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 



Bernarda Kump (vprašanje na 21. redni seji OS): 
Kolesarji, ki se vsakodnevno vozijo po kolesarski stezi na obvoznici Črnomelj opažajo, da je 
le-ta zelo zasmetena. Predlagam, da se jo dnevno čisti.  
 

ODGOVOR: 
Kolesarska steza je del obvoznice, ki je državna cesta. Koncesionar za vzdrževanje državne 
ceste in s tem tudi omenjene kolesarske steze je CGP d.d., tako da smo pobudo za boljše 
vzdrževanje kolesarske steze na obvoznici Črnomelj posredovali navedeni družbi. Odgovor je 
razviden iz priloge št. 2. 
 
 
Andrej Fabjan (vprašanje na 22. redni seji OS): 
Na eno izmed sej OS (še v letošnjem letu) se naj uvrsti poročilo o delu državnega svetnika v 
Državnem svetu RS. 
 
ODGOVOR:  
Državnemu svetniku v DS RS smo posredovali pobudo za pripravo poročila. Njegov odgovor 
je razviden v nadaljevanju:  
 
»Spoštovani. 

Občinskemu svetniku se zahvaljujem za zanimanje za moje delo v Državnem svetu. Kot 
veste, sem svoje poročilo o delo v Državnem svetu za leto 2020 že posredoval. Enako 
nameravam narediti tudi za letošnje leto. Pri pripravi svojega poročila sem vezan na poročilo 
Državnega sveta za leto 2021 saj sam ne razpolagam z vsemi potrebnimi podatki. Poročilo o 
delu bom tako pripravil takoj, ko bo pripravljeno poročilo o delu Državnega sveta v letu 2021. 

Zahvaljujem se za vaše razumevanje, Občinskemu svetu občine Črnomelj pa želim dobro in 
uspešno delo. 

Samer Khalil 

Državni svetnik« 
 
 
 
 










